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Dotyczy: montażu dwóch lamp ulicznych na ulicy Kowalewskiej. 

 

 

Odpowiadając na Pana interpelację w w/w sprawie informuję, że wzdłuż ulicy Kowalewskiej 

znajdują się dwa słupy energetyczne należące do firmy ENERGA-OPERATOR. Są one jednak oddalone 

od pasa drogowego, co rodzi nie tylko konieczność uzyskania zgody na montaż opraw oświetleniowych 

ale również ich przebudowy, celem przesunięcia bliżej łuku drogi. 

W związku z powyższym rozważymy możliwości montażu lamp pod kątem możliwości 

techniczno – finansowych. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Biuro Rady Miejskiej w Pleszewie, 

2. a/a 

 

 

 


